
Møteprotokoll

Utvalg: Eldrerådet
Møtested: Teams
Dato: 18.01.2022
Tid: Kl. 10:00 – 10:55

Følgende medlemmer møtte Parti
Else Marie Steinkopf Hjelmås
Nils Oddvar Reiersen
Ole Ravnsnæs
Turid Tveit
Inger-Anne Vikre KL
Olaug Stava Farbu SP

Forfall Parti Varamedlem Parti
Harald Skorpe Bjørn Harald Johansen

Møtenotater:
Innkalling godkjent.
Saker meldt under Samlesak for spørsmål. Sakslisten deretter godkjent.

Til å underskrive protokollen sammen med leder ble følgende valgt: Olaug Stava Farbu og Ole
Ravnsnæs.
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003/22 Omgjøring av aktivitetstilbudet i ROP-tjenestene til 

lavterskeltilbud 

 

004/22 Krisesenter Vest IKS - bygging av nytt samlokalisert bygg  

005/22 Kulturskoleplan 2022 -2032  

006/22 Samlesak for referatsaker  

001/22 Høring av kommuneplanens samfunnsdel - utsatt frist 24.01.2022  

007/22 Samlesak for spørsmål  
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001/22 Årsmelding 2021 - Eldrerådet 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding for 2021 for eldrerådet i Karmøy til orientering. 
 
 

18.01.2022 Eldrerådet 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 001/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar vedlagte årsmelding for 2021 for eldrerådet i Karmøy til orientering. 
 

 

 

002/22 Budsjett 2022 – helse- og omsorgsetaten 
 

Kommunalsjef helse og omsorg sitt forslag til vedtak:  

Hovedutvalg helse og omsorg vedtar budsjett 2022 for helse- og omsorgsetaten, jf. 
saksutredningen nedenfor. 
 
 
 

18.01.2022 Eldrerådet 

Behandling 

Eldrerådet ønsker orientering i neste møte om egenbetalingssatsene i helse- og omsorgsetaten. 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunalsjefens forslag til vedtak. 
 

ELD - 002/22 Vedtak: 

Hovedutvalg helse og omsorg vedtar budsjett 2022 for helse- og omsorgsetaten, jf. 
saksutredningen nedenfor. 
 

 

 

003/22 Omgjøring av aktivitetstilbudet i ROP-tjenestene til lavterskeltilbud 
 

Kommunalsjef helse- og omsorg sitt forslag til vedtak: 
Hovedutvalg helse- og omsorg vedtar at aktivitetstilbudene i ROP-tjenesten skal være tilgjengelig for 
alle innbyggere i Karmøy kommune som ønsker å benytte seg av dette, og gis som et lavterskeltilbud 
uten krav om søknad- og vedtaksbehandling. 
 

18.01.2022 Eldrerådet 

Behandling 

Eldrerådet støtter enstemmig kommunalsjefens forslag til vedtak. 
 

ELD - 003/22 Vedtak: 

Hovedutvalg helse- og omsorg vedtar at aktivitetstilbudene i ROP-tjenesten skal være tilgjengelig for 
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alle innbyggere i Karmøy kommune som ønsker å benytte seg av dette, og gis som et lavterskeltilbud 
uten krav om søknad- og vedtaksbehandling. 
 

 

 

004/22 Krisesenter Vest IKS - bygging av nytt samlokalisert bygg 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Krisesenter vest IKS skal gi et helhetlig og trygt døgn- og dagtilbud til alle innbyggere i kommunen 
uavhengig av kjønn, alder og tilleggsproblematikk innen rus, psykiatri eller funksjonsnedsettelser 

1. Karmøy kommune slutter seg til planer for bygging av nytt samlokalisert krisesenter med 
premisser slik det fremgår av saken. Kommunestyret ber om at det arbeides videre med 
prosjektet. 

2. Kommunestyret ber om at styret for Krisesenter Vest IKS fremmer sak til kommunestyret i de 
enkelte kommunene innen juni 2022. I dette inngår også anbefaling av lokasjon. 
3. Karmøy kommunestyre ber selskapet gjøre en evaluering av dagens tilbud til ulike 

brukergrupper, og bruken av disse. 
4. Karmøy kommunestyre ber selskapet jobbe videre med å se på muligheter for å redusere 

kostnader, herunder kritisk vurdere romprogram, byggutforming og mulige 
effektiviseringsgevinster med mål om at totalkostnadene for kommunene ikke økes.  

 

18.01.2022 Eldrerådet 

Behandling 

Eldrerådet ser nødvendigheten i å beskytte innbyggerne i kommunen når krisene kommer. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

ELD - 004/22 Vedtak: 

Krisesenter vest IKS skal gi et helhetlig og trygt døgn- og dagtilbud til alle innbyggere i kommunen 
uavhengig av kjønn, alder og tilleggsproblematikk innen rus, psykiatri eller funksjonsnedsettelser 

1. Karmøy kommune slutter seg til planer for bygging av nytt samlokalisert krisesenter med 
premisser slik det fremgår av saken. Kommunestyret ber om at det arbeides videre med 
prosjektet. 

2. Kommunestyret ber om at styret for Krisesenter Vest IKS fremmer sak til kommunestyret i de 
enkelte kommunene innen juni 2022. I dette inngår også anbefaling av lokasjon. 
3. Karmøy kommunestyre ber selskapet gjøre en evaluering av dagens tilbud til ulike 

brukergrupper, og bruken av disse. 
4. Karmøy kommunestyre ber selskapet jobbe videre med å se på muligheter for å redusere 

kostnader, herunder kritisk vurdere romprogram, byggutforming og mulige 
effektiviseringsgevinster med mål om at totalkostnadene for kommunene ikke økes.  

 

 

 

005/22 Kulturskoleplan 2022 -2032 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar Kulturskoleplan 2022 - 2032. 
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08.12.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 040/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar Kulturskoleplan 2022 - 2032. 
 
 

18.01.2022 Eldrerådet 

Behandling 

Eldrerådet ser positivt på kulturskoleplanen for tidsrommet 2022 - 2032 og tar planen til orientering. 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

ELD - 005/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar Kulturskoleplan 2022 - 2032. 
 

 

 

006/22 Samlesak for referatsaker 
 

 

18.01.2022 Eldrerådet 
 
 

ELD - 006/22 Vedtak: 

 

 

 

 

001/22 Høring av kommuneplanens samfunnsdel - utsatt frist 24.01.2022 
 

 

18.01.2022 Eldrerådet 

Behandling 

Reiersen foreslo at høring av kommuneplanens samfunnsdel tas opp som egen sak. 
Enstemmig vedtatt som egen sak. 
 
Reiersen foreslo følgende uttalelse: 

Det er lagt inn mye godt arbeid i den framlagte kommuneplanen. Eldrerådet støtter at planen tar 
hensyn til og vil redusere fremtidig forurensning. 

Den kalkulerte økningen i befolkningen på Karmøy fram til 2050 er svak. Det vil av den grunn ikke 
få så stor betydning at en kanaliserer så stor andel av ny- etableringer til de tre byene på Karmøy. 

Eldrerådet mener at en heller bør satse på regulerte etablerte byggefelter. Fortetning på disse 
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feltene både i og utenfor byene. 

Karmøy må ta vare på matjord og unngå å bygge ned mer enn allerede gjort. 

Karmøy har mye natur. Mange små vatn, våtmark og myrer. Dette er naturlige lagerplasser for 
klimagasser. 

Eldrerådet mener at en må redusere nedbygningen av disse områdene. Hindre jordbruket i å dyrke 
myrer. Og være svært restriktive om en ønsker å bygge på eller bygge ny infrastruktur på disse 
områdene. 

Reiersens forslag enstemmig vedtatt som eldrerådets høringssvar til kommuneplanens 

samfunnsdel. 

 

ELD - 001/22 Vedtak: 

Eldrerådets høringssvar til kommuneplanens samfunnsdel: 

Det er lagt inn mye godt arbeid i den framlagte kommuneplanen. Eldrerådet støtter at planen tar 
hensyn til og vil redusere fremtidig forurensning. 

Den kalkulerte økningen i befolkningen på Karmøy fram til 2050 er svak. Det vil av den grunn ikke 
få så stor betydning at en kanaliserer så stor andel av ny- etableringer til de tre byene på Karmøy. 

Eldrerådet mener at en heller bør satse på regulerte etablerte byggefelter. Fortetning på disse 
feltene både i og utenfor byene. 

Karmøy må ta vare på matjord og unngå å bygge ned mer enn allerede gjort. 

Karmøy har mye natur. Mange små vatn, våtmark og myrer. Dette er naturlige lagerplasser for 
klimagasser. 

Eldrerådet mener at en må redusere nedbygningen av disse områdene. Hindre jordbruket i å dyrke 

myrer. Og være svært restriktive om en ønsker å bygge på eller bygge ny infrastruktur på disse 

områdene. 

 

 

 

007/22 Samlesak for spørsmål 
 

 

18.01.2022 Eldrerådet 

Behandling 

1.Johansen stilte spørsmål om det var en aktiv seniorpolitikk for ansatte i Karmøy kommune nå. 
Eldrerådet ønsker et notat om seniorpolitkken for ansatte i Karmøy kommune i neste møte. 
 
2.Reiersen opplyste at han via Pensjonsforbundet i Rogaland var blitt pasientombud i Helse Fonna. 
Han er bl.a. plassert i en gruppe for hospitering mellom primærhelsetjenesten og 
kommunehelsetjenesten for å spre kunnskap mellom sykehus og sykehjem i forbindelse med 
Helsefellesskap. Arbeidet er nettopp kommet i gang og han vil orientere om dette arbeidet heretter. 
 
3.Stava Farbu opplyste at hun og Reiersen var involvert i Brukerhuset og hun var også med i 
brukerutvalget ved Kopervik bu- og behandlingsheim. 
 
 

ELD - 007/22 Vedtak: 

Spørsmål tatt til etteretning. 
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